

愛身健麗全面睇

行動大學 X 產品訓練

Get Into Action x Product Training

愛身健麗提供一個千載難逢的機會，讓您和您的團隊能夠於短時間內，密集性訓練由愛身健麗香港之所有產品內容、成份、獨特之處、功效和注意事項，至如何正確和有效地分享自己的故事、產品及市場計劃，從而成功拓展您的事業，更讓自己能自我提升！

Isagenix offers you an opportunity to grow with your team! A condensed training, learning from Isagenix products in Hong Kong from their content, ingredients, uniqueness, effects, cautions; to how to effectively share your story, products & compensation plan to your prospect, eventually grow & expand your Isagenix business with amazing self development!

推廣期: 2月19日至3月18日

Promotion Period: February 19 - March 18

活動辦法

HOW TO REGISTER:

於推廣期間，達成以下其一即可獲得免費參加資格：

During Feb 19 - March 18, earn 1 FREE ticket to this event if:

1. 您的新親推2位聯營商，各購買1張300BV或以上訂單(1,200BV視為同一張訂單)。

Each of your two New Personally Enrolled Associates place a 300 BV or above order.

2. 於單一訂單購買1,200BV或以上。

Purchase 1,200 BV in one single order.

細則 Terms & Conditions:

推廣計算週期為美國東岸時間2018/2/19凌晨12時-2018/3/18晚上11時59分。

Promotion kicks off on 19 February, 2018 at 12 a.m. ET and end date is 18 March, 2018 at 11:59 p.m. ET.

行動大學X產品訓練活動將於4月14-15日舉行，舉辦地點有待公布。

Get Into Action x Product Training Event will be held on April 14-15, 2018. Event venue will be announced separately.

愛身健麗可隨時更改競賽與活動之規定而不作另行通知。為確保可維護競賽之精神，愛身健麗保有所有修改或拒絕之最終決定權，包括積分、獎金、表揚、獎勵或其他本次活動之獎勵。

Unless otherwise restricted by applicable law, the contest rules, terms and conditions are subject to change by Isagenix at any time without prior notice. To ensure the spirit of the contest is maintained, Isagenix reserves the right to adjust or deny any volume, compensation, recognition, prizes, or other incentives awarded during, or as a result of this contest.